
Vragen voor het vragenhalfuurtje dd 25 september 2017 
 
Op 7 september heeft de rechtbank zich uitgesproken over een zaak die Milieudefensie had 
aangespannen over de overschrijding van de Europese luchtkwaliteitsnormen. De rechter 
bepaalde – ik citeer: “verbiedt de Staat met onmiddellijk ingang na de betekening van het 
vonnis elke maatregel te treffen waarvan in de visie van het RIVM statistisch verwacht moet 
worden dat deze tot voortgaande dan wel hernieuwde overschrijding van de grenswaarden 
van stikstofdioxide en fijnstof zal leiden.” 
Een terechte uitspraak: Nederland overschrijdt de Europese normen waaraan het sinds 2011 
voor fijnstof -en 2015 voor stikstofdioxide- had moeten voldoen. 
 
Vragen 
Hoewel hier al schriftelijke vragen over zijn gesteld door de PvdA, vindt de Partij voor de 
Dieren dit onderwerp van dusdanig groot belang dat wij graag vandaag een reactie van de 
Gedeputeerde zouden horen op de volgende vragen: 
 

 Wat zijn de implicaties van de uitspraak voor de voorgenomen  
verbreding van de A27, voor de plannen voor de snelheidsverhoging op de 
Noordelijke Randweg én voor de plannen voor de  biomassacentrale in Lage Weide, 
waardoor aanzienlijke  toenamen van de uitstoot van roet, stikstofdioxide en fijnstof 
worden verwacht? 
 

 Welke andere lopende én toekomstige projecten zullen opnieuw moeten worden 
geëvalueerd omdat ze de normen voor de luchtkwaliteit in het geding brengen? 
 

 En als laatst – een herhaling van een vraag waar ook de PvdA fractie op zit te wachten 
–: Is het college het met ons eens dat de uitspraak van de rechter ook voor de 
provincie Utrecht aanleiding is  om de aanpak van luchtverontreiniging te versnellen 
én te intensiveren? 
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http://www.mijnwoordenboek.nl/vertaal/NL/EN/ge%C3%ABvalueerd

